



سدد فاتورتك الشهرية عبر الاستقطاع البنكي المباشر ووفر وقتك وجهدك وأنعم براحة البال
Pay your monthly bill via Direct Bank Debit and save your time, effort and
blessed peace of mind

متطلبات الاستقطاع البنكي المباشر

Direct Debit Instructions (DDI) Requirements

- ◆ Provide an active bank account from local commercial bank of BENEFIT scheme. This procedure requires a statement or any other official document to verify the account details.
- ◆ The presence of the account holder by himself to sign the required form which will be subject to the approval or rejection from the bank in question.
- ◆ The amount of the direct deduction will be determined according to the size and type of electricity connections and meters, and monthly municipal rates.

- ◆ تقديم حساب بنكي مفعّل من بنك تجاري محلي مدرج ضمن شبكة بنفت و ابراز كشف حساب أو اي مستند رسمي معتمد يتضمن صحة بيانات الحساب
- ◆ حضور صاحب الحساب البنكي بنفسه لتوقيع الاستمارة الخاصة لهذا الغرض والتي تخضع لموافقة أو رفض البنك المعني
- ◆ سيحدد مقدار مبلغ الاستقطاع الشهري بحسب حجم التوصيلات والأحمال الكهربائية بالإضافة إلى مقدار الرسوم البلدية الشهرية.

Banks That Provide The Service

البنوك التي توفر الخدمة

1. National Bank of Bahrain
2. Bahrain Islamic Bank
3. Bahrain of Bahrain & Kuwait
4. Ahli United Bank
5. National Bank of Abu Dhabi
6. Khaliji Commercial Bank
7. Kuwait Finance Bank
8. Ithmaar Bank
9. Al Salam Bank
10. Habib Bank Limited
11. Standard Chartered Bank
12. HSBC
13. City Bank
14. Al Baraka Islamic Bank
15. State Bank of India

١. بنك البحرين الوطني
٢. بنك البحرين الإسلامي
٣. بنك البحرين والكويت
٤. البنك الأهلي المتحد
٥. بنك أبوظبي الوطني
٦. البنك الخليجي التجاري
٧. بيت التمويل الكويتي
٨. بنك الإثمار
٩. بنك السلام
١٠. حبيب بنك ليمتد
١١. ستاندرد تشارترد بنك
١٢. أش إس بي سي
١٣. سيتي بنك
١٤. بنك البركة الإسلامي
١٥. ستيت بنك أوف إنديا